



100%
Owned and Operated
Canadian Family
Business

WHY CHOOSE MAKE IT SOW'S CANADIAN FUNDRAISING PROGRAMS?

We offer two fantastic fundraising programs (seeds and spices), both designed to maximize your group's success and provide excellent value. Here's why you should partner with us:

Quality, Sustainability, and Community

As a **100% Canadian company**, we're committed to supporting local businesses by sourcing domestically. Our printed materials, made with recycled paper and vegetable-dye ink, are produced in an environmentally friendly way. We offer high-quality items to Canadian non-profits only, so you can feel good about what you sell.

High Profit Margins

Our programs are structured to give your group an excellent gross margin return, helping you achieve your fundraising goals faster.

Easy & Convenient Process

Our fundraising programs are incredibly simple and designed for your convenience. It's a straightforward process with **no upfront payments, no minimum order, and no extra paperwork.** We deliver everything you need right to your door, and you only pay after you receive your order! You decide when to launch and complete your fundraiser.

Fast & Free Shipping

Once your final order is placed, you won't wait long to get your products! We offer fast and free shipping across Canada. You'll receive your products for distribution right to your door within **3-5 business days** of placing your final order, ensuring a quick and efficient turnaround for your fundraiser.

Servicing Canadian Non-profits for Over 14 Years

SIGN UP NOW ONLINE

Go to www.makeitsow.com and click "Sign Up, Register an Account Today."

Choose the fundraising option that's right for you:

1. Traditional Paper Program: Receive physical brochures and order forms for a classic fundraising approach.
2. Online Program: Get a unique fundraising code and link to our website for easy online ordering.
3. Hybrid Program: Run both the traditional paper and online programs at the same time to maximize your reach.
4. School Cash Online Integration: If your organization uses School Cash Online, we can seamlessly integrate with it for a smooth experience.

Choose between the **seed fundraiser**, the **spice fundraiser**, or combine your efforts with **both**!

Partner With Make It Sow

Our unique fundraising programs are perfect for a wide range of organizations, including schools, Scouts, Girl Guides, Cadets, sports teams, and registered charities. They're a fantastic alternative to the typical fundraisers, offering great value to your supporters. If you have any questions, please don't hesitate to contact us.

Team, Make It Sow

Rev1 - 2025

We put the FUN back in FUNDRAISING!™

Box 1057, Ayr, ON, Canada, N0B 1E0

Email: info@makeitsow.com **Website:** www.makeitsow.com **Phone:** 519-632-7247

POURQUOI CHOISIR LES PROGRAMMES DE COLLECTE DE FONDS CANADIENS DE MAKE IT SOW?

Nous offrons deux formidables programmes de collecte de fonds (semences et épices), tous deux conçus pour maximiser le succès de votre groupe tout en offrant une valeur exceptionnelle. Voici pourquoi vous devriez faire équipe avec nous:

Qualité, durabilité et engagement communautaire

En tant qu'**entreprise 100 % canadienne**, nous nous engageons à soutenir les entreprises locales en nous approvisionnant à l'échelle nationale. Nos documents imprimés sont fabriqués à partir de papier recyclé et d'encre végétale, et sont conçus dans le respect de l'environnement. Nous proposons des articles de grande qualité exclusivement aux organismes sans but lucratif canadiens — vous pouvez donc être fier-ère de ce que vous vendez.

Marges de profit élevées

Nos programmes sont conçus pour offrir à votre groupe un excellent retour sur la marge brute, vous aidant ainsi à atteindre plus rapidement vos objectifs de collecte de fonds.

Processus simple et pratique

Nos programmes de collecte de fonds sont incroyablement simples et pensés pour votre commodité. Le processus est clair, **sans paiement initial**, **sans commande minimale** et **sans paperasse supplémentaire**. Nous vous livrons tout ce dont vous avez besoin directement à votre porte, et vous ne payez qu'après avoir reçu votre commande! Vous décidez du moment de lancer et de conclure votre campagne.

Livraison rapide et gratuite

Une fois votre commande finale passée, vous ne tarderez pas à recevoir vos produits! Nous offrons la livraison rapide et gratuite partout au Canada. Vous recevrez vos produits à distribuer directement à votre porte dans un délai de **3 à 5 jours ouvrables** suivant votre commande finale, assurant ainsi une exécution rapide et efficace de votre campagne.

Au service des organismes sans but lucratif canadiens depuis plus de 14 ans

INSCRIVEZ-VOUS DÈS MAINTENANT EN LIGNE

Rendez-vous sur www.makeitsow.com et cliquez sur « S'inscrire, créer un compte dès aujourd'hui »

Choisissez l'option de collecte de fonds qui vous convient le mieux:

1. Programme papier traditionnel : Recevez des brochures et des formulaires de commande physiques pour une approche classique.
2. Programme en ligne : Obtenez un code de collecte de fonds unique et un lien vers notre site Web pour des commandes en ligne faciles.
3. Programme hybride : Combinez les programmes papier et en ligne pour élargir votre portée.
4. Intégration avec School Cash Online : Si votre organisme utilise School Cash Online, nous pouvons l'intégrer facilement pour une expérience sans accroc

Choisissez entre la collecte de **fonds de semences**, celle **d'épices**, ou combinez **les deux** pour maximiser vos efforts!

Faites équipe avec Make It Sow

Nos programmes uniques de collecte de fonds sont parfaits pour une grande variété d'organisations : écoles, Scouts, Guides, Cadets, équipes sportives et organismes de bienfaisance enregistrés. Ils représentent une excellente alternative aux campagnes traditionnelles, offrant une valeur exceptionnelle à vos donateurs. Si vous avez des questions, n'hésitez pas à nous contacter.

L'équipe de Make It Sow

Rev1 - 2025

Nous remettons du FUN dans la COLLECTE DE FONDS!™

C.P. 1057, Ayr (Ontario) Canada, N0B 1E0

Courriel: info@makeitsow.com **Site Web:** www.makeitsow.com **Téléphone:** 519-632-7247